الجمعية البرلمانية الآسيوية الأمين العام



الرقم: SG/2023/14 التاريخ: 08 شباط/فبراير 2023

## الدعوة

الاجتماع التنسيقي للجمعية البرلمانية الآسيوية على هامش الجمعية العامة ال146 للاتحاد البرلماني الدولي الاجتماع السبت، 11 آذار/مارس 2023 (2020-10:30)

المكان: القاعة الكبرى Grand Hall E) E هولو سكوير 1 (Hollow Square 1) المكان: القاعة الكبرى المنامة – مملكة البحرين

معالي السيدة الرئيسة،

معالى السيد الرئيس،

أود أن أبلغكم أنه وفقاً للممارسات المتبعة سابقاً، نظمت الأمانة العامة للجمعية البرلمانية الآسيوية اجتماعاً تنسيقياً تزامناً مع الجمعية العامة اله 146 المقبلة للاتحاد البرلماني الدولي في المنامة، مملكة البحرين.

وتكشف بحربتنا خلال السنوات الـ16 الماضية منذ إنشاء الجمعية البرلمانية الآسيوية أن المبادرة بعقد هذه الفعالية الجانبية قد حظيت حتى الآن بترحيب ودعم من ممثلي البلدان الأعضاء في الجمعية البرلمانية الآسيوية الذين حضروا الجمعيات النظامية للاتحاد البرلماني الدولي في بلدان مختلفة.

ولذلك، يسرني أن ألتقي بكم في هذه الفعالية الجانبية الهامة في المنامة. وإذا تعذر عليكم الانضمام إلينا، يرجى تعيين مندوب واحد على الأقل لتمثيلكم في هذا الاجتماع.

وتجدون وثيقتي استمارة التسجيل وجدول أعمال الاجتماع مرفقتين.



وفي الوقت نفسه، نظراً لأن اللغة الرسمية للاجتماع هي اللغة الإنجليزية فحسب، فبالتالي تقع على عاتق الوفود مسؤولية توفير مترجميها الفوريين بلغات أخرى. وتجدر الإشارة أيضاً إلى أن قاعة الاجتماعات مجهزة بنظام الترجمة الفورية عن بُعد باستخدام منصة إنتربريفاي Interprefy. وستوفر الأمانة العامة للاتحاد البرلماني الدولي رابط الاتصال.

وأرجو أن تتفضلوا، معاليكم، بقبول أسمى آيات التقدير.

(التوقيع)

مع أطيب التمنيات،

محمد رضا مجيدي

رقم 4، شارع غولها، شارع مجاهدين اسلام، رمز البريد: 1154947411

طهران - الجمهورية الإسلامية الإيرانية،

الهاتف: 7-00982133517408، الفاكس: 00982133517408

www.asianparliament.org secretariat@asianparliament.org



## **Asian Parliamentary Assembly**



No. SG/2023/14 Date: 8 February 2023

## **CONVOCATION**

**APA Coordinating Meeting on the Sideline of the 146 IPU Assembly** Saturday, 11 March 2023 (10:30-12:00)

> (Venue: Grand Hall E-Hollow Square 1 Manama- The Kingdom of Bahrain

Dear Madam President, Dear Mr. President,

I would like to inform you that, as per the past usual practices, APA Secretariat has organized a Coordinating Meeting alongside the upcoming 146 IPU Assembly in Manama, the Kingdom of Bahrain.

Our experience during the past 16 years since the establishment of the APA reveals that the initiative to hold this side event has so far received welcome support of the representatives of the APA member countries attending the IPU Statutory Assemblies in different countries.

Therefore, it is a great pleasure for me to meet you at this important side event in Manama. If it would not be possible for you to join us, kindly assign at least one delegate to represent you at this meeting.

The Registration Form together with the agenda of the meeting are hereto attached. It is highly appreciated if you would fill in the Registration Form and return it not later than 05 March.

Meanwhile, as English is the only official language of the meeting, therefore, it is the responsibility of the delegations to have their own interpreters in other languages. It is also worth noting that the meeting room is equipped with remote simultaneous interpretation system using Interprefy **Platform.** The connection link will be provided by the IPU Secretariat.

Please accept, Excellency, the assurances of my highest consideration.

Best Regards,

Mohammd Reza Majidi